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Protokół z IX sesji Rady Gminy Zławieś Wielka 

z dnia 14 maja 2015 r. 

 

 

 

 Sesja odbyła się w Świetlicy Integracyjnej w Złejwsi Wielkiej w godzinach od 14.00 

do 16.37. W sesji udział wzięło 13 radnych, 7 pracowników urzędu gminy oraz  

2 zaproszonych gości.  

 

Porządek obrad: 

1. Sprawy organizacyjne: 

1) Otwarcie obrad IX sesji Rady Gminy.  

2) Stwierdzenie prawomocności obrad.  

3) Przyjęcie wniosków do porządku obrad. 

4) Przyjęcie protokołu z VIII sesji Rady Gminy. 

2. Sprawozdanie z działalności Policji oraz informacja o stanie porządku  

i bezpieczeństwa publicznego za 2014 r. 

3.Sprawozdanie z działalności Zakładu Usług Komunalnych za 2014 r. 

4.Informacja o pozyskiwaniu środków zewnętrznych oraz działalność promocyjna 

gminy w 2014 roku i zamierzenia na przyszłość. 

5. Podjęcie uchwał: 

1) zmieniającą uchwałę w sprawie budżetu gminy Zławieś Wielka na 2015 rok, 

2) w sprawie nadania nazw ulic w miejscowości Cegielnik i Toporzysko, 

3) w sprawie maksymalnej wysokości wynagrodzenia dziennego opiekuna, zasad 

jego ustalania oraz wysokości opłaty za pobyt dziecka u dziennego opiekuna, 

4) w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla działek 

położonych w północno – zachodniej części miejscowości Pędzewo, gmina 

Zławieś Wielka, 

5) w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla działek 

położonych w zachodniej i północnej części miejscowości Górsk, gmina Zławieś 

Wielka, 

6) w sprawie wystąpienia Gminy Zławieś Wielka ze Stowarzyszenia Lokalna Grupa 

Działania „Podgrodzenie Toruńskie”, 

7) w sprawie przystąpienia Gminy Zławieś Wielka do Stowarzyszenia Lokalna 

Grupa Działania „Zakole Dolnej Wisły”. 

6. Informacja wójta o pracach między sesjami. 

7. Wolne wnioski i zapytania. 
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8.Zamknięcie obrad IX sesji Rady Gminy Zławieś Wielka. 

 

Ad. 1.1 Otwarcie obrad IX sesji Rady Gminy 

Janusz Fifielski – zastępca przewodniczącego Rady Gminy 

Otworzył obrady IX sesji Rady Gminy Zławieś Wielka, przywitał wójta, zastępcę, radnych 

powiatowych, pracowników urzędu gminy, kierowników jednostek organizacyjnych, 

komendanta Komisariatu Policji w Chełmży, prezesa ZUK oraz radnych i sołtysów.  

Ad. 1.2 Stwierdzenie prawomocności obrad 

Janusz Fifielski – zastępca przewodniczącego Rady Gminy 

Na podstawie listy obecności stwierdził, że w sesji uczestniczy 12 radnych, co pozwala na 

podejmowanie prawomocnych uchwał.  

Ad. 1.3 Przyjęcie wniosków do porządku obrad. 

Janusz Fifielski – zastępca przewodniczącego Rady Gminy 

Zapytał czy są wnioski do przedstawionego porządku obrad. Nikt z radnych nie zgłosił uwag. 

W wyniku przeprowadzonego głosowania porządek obrad został przyjęty jednogłośnie.  

Ad. 1.4 Przyjęcie protokołu z VIII sesji Rady Gminy. 

Janusz Fifielski – zastępca przewodniczącego Rady Gminy 

Powiedział, że protokół z VIII sesji rady Gminy był ogólnodostępny. Zapytał, czy ktoś z 

radnych ma uwagi do protokołu. Nikt z radnych nie wniósł uwag. W wyniku 

przeprowadzonego głosowania protokół został przyjęty jednogłośnie.   

Ad. 2 Sprawozdanie z działalności Policji oraz informacja o stanie porządku  

i bezpieczeństwa publicznego za 2014 r. 

Janusz Fifielski – zastępca przewodniczącego Rady Gminy 

Poprosił komendanta Mariusza Sobieckiego o przedstawienie ww. tematu.  

Mariusz Sobiecki – komendant komisariatu Policji w Chełmży 

Na podstawie załączonej prezentacji omówił działalność Policji w 2014 r. 

Janusz Fifielski – zastępca przewodniczącego Rady Gminy 

Podziękował za omówienie sprawozdania i otworzył dyskusję. Nikt z radnych nie zabrał 

głosu. Powiedział, że tak dokładnie temat został przedstawiony, że radni nie mają pytań. 

Mariusz Sobiecki – komendant komisariatu Policji w Chełmży 

Odpowiedział, że cieszy się, ale zastanawia się, jakie w takim razie mogą być pytania za rok.  

Janusz Fifielski – zastępca przewodniczącego Rady Gminy 

Powiedział, że na pewno wszyscy chcieliby, aby z roku na rok wykrywalność przestępstw 

rosła. A jeżeli chodzi o utworzenie posterunku policji w Złejwsi Wielkiej, to na pewno radni 

będą trwać przy swoim stanowisku, aby tak się stało. Odnosząc się do wypowiedzi 
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komendanta o oznakowaniu ulic, wyjaśnił, że małymi kroczkami ulice są oznakowywane, i 

faktycznie ułatwi to dojazd pod odpowiedni adres.  Podziękował jeszcze raz za obecność.  

Mariusz Sobiecki – komendant komisariatu Policji w Chełmży 

Zapewnił, że na pewno wszyscy będą pracować nad wykrywalnością przestępstw. Pożegnał 

się i opuścił salę obrad. 

Ad. 3 Sprawozdanie z działalności Zakładu Usług Komunalnych za 2014 r. 

Janusz Fifielski – zastępca przewodniczącego Rady Gminy 

Poprosił prezesa ZUK o omówienie sprawozdania z działalności ZUK za 2014 r. 

Sławomir Jakubowski – Prezes Zakładu Usług Komunalnych 

Wyjaśnił, że wszyscy radni otrzymali wydrukowane sprawozdanie i w trakcie, kiedy będzie je 

omawiał radni mogą śledzić wykresy. – Sprawozdanie w załączeniu do protokołu.    

Janusz Fifielski – zastępca przewodniczącego Rady Gminy 

Podziękował, za przedstawienie tematu i otworzył dyskusję. 

Andrzej Pyzik – radny  

Zapytał, jakie działania są prowadzone, aby ograniczyć budowę kolektorów tłocznych, co 

znacznie obniżyłoby koszty utrzymania przepompowni ścieków oraz o problem odbioru wód 

deszczowych wpływających do kanalizacji gminnej. 

Sławomir Jakubowski – Prezes Zakładu Usług Komunalnych 

Wyjaśnił, że docelowo ZUK będzie odprowadzał ścieki do oczyszczalni w Toruniu, ponieważ 

oczyszczalnia w Toporzysku nie jest w stanie przerobić takiej ilości ścieków, aby spełniały 

określone normy. Plan długofalowy obejmuje budowę kolektora tłocznego na odcinku 

Toporzysko – Górsk, aby ścieki były tłoczone bezpośrednio do Torunia. Wyjaśnił, że zdaje 

sobie sprawę z tego, że kanalizacja grawitacyjna byłaby najlepszym rozwiązaniem, ale ze 

względu na różnicę poziomów wysokości nie jest możliwe wybudowanie na terenie całej 

gminy takiej kanalizacji. Na drugie pytanie odpowiedział, że zastał już taką sytuację, że woda 

opadowa wprowadzana jest do kanalizacji gminnej i obawia się, że niełatwo będzie poradzić 

sobie z tym problemem. Taka sytuacja dzieje się już od roku 2000. Powiedział, że koszty 

takiej zmiany są bardzo duże, jak również problem stanowi uzyskanie pozwoleń, aby takie 

wody opadowe wprowadzić do kanału. Powiedział, że może dokładnie to przeanalizować  

i przedstawić Radzie koszty naprawy jednego takiego przypadku, jakim jest np. Czarnowo. 

Wyjaśnił, że problem stanowić będzie również wykrycie wszystkich miejsc, w których 

nieuczciwy mieszkańcy podłączyli odprowadzenie wody opadowej do kanalizacji gminnej.  

Andrzej Pyzik – radny  

Powiedział, że jest to duży problem i straty dla gminy, ktoś musi pokrywać koszty takiego 

działania, dlatego uważa, że ktoś powinien się tym zająć.  

Rozwinęła się dyskusja dotycząca ww. problemu, w której udział wzięli: radny Fifielski, 

radny Błędowski, radny Składanek, prezes Jakubowski oraz radny Pyzik. Radny Składanek 

poprosił o stworzenie projektu modernizacji kanalizacji deszczowej na osiedlu w Czarnowie 

w celu pozbycia się problemu.  
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Janusz Błędowski – radny 

Zgłosił problem słabego ciśnienia wody w Górsku na ul Akacjowej i Wiejskiej. Powiedział, 

że jak pracownicy Mar – Witu odkręcą hydrant to woda leci bardzo długo i nikt nie zwraca na 

to uwagi. Ponadto nie ma zaworu zwrotnego i może dojść do tak zwanej cofki.  

Sławomir Jakubowski – Prezes Zakładu Usług Komunalnych 

Powiedział, że zna ten problem i na pewno się nim zajmie.  

Wioleta Warzocha – radna 

Zapytała, czy do PSZOK-u można oddawać stare opony. Dodała, że z tego, co pamięta  

w zeszłym roku był z tym problem. 

Sławomir Jakubowski – Prezes Zakładu Usług Komunalnych 

Wyjaśnił, że zużyte opony można oddawać do PSZOK-u. Problem był tego typu, że niektóre 

osoby chciały oddawać tak dużą ilość jednorazowo, co świadczyło o prowadzeniu przez nich 

działalności gospodarczej a do punktu można oddawać tylko odpady komunalne.  

Janusz Fifielski – zastępca przewodniczącego Rady Gminy 

Podziękował i poprosił o omówienie kolejnego punktu porządku obrad. 

Ad. 4 Informacja o pozyskiwaniu środków zewnętrznych oraz działalność promocyjna 

gminy w 2014 roku i zamierzenia na przyszłość. 

Krzysztof Rak – zastępca wójta 

Omówił temat pozyskiwania środków zewnętrznych oraz działalności promocyjnej za 2014 r. 

– Sprawozdanie w załączeniu do protokołu. (Na salę obrad wszedł radny Piotr Pawlikowski) 

Janusz Fifielski – zastępca przewodniczącego Rady Gminy 

Podziękował i otworzył dyskusję.  

Andrzej Pyzik – radny  

Zapytał, czy projekt dotyczący azbestu obejmuje tylko utylizację dachówki.  

Krzysztof Rak – zastępca wójta 

Odpowiedział, że projekt obejmuje tylko zdjęcie i utylizację dachówki.  

Janusz Fifielski – zastępca przewodniczącego Rady Gminy 

Wspomniał, że jeśli chodzi o ten projekt wyłonił się problem znalezienia fachowców do 

założenia dachu, po uprzednim jego zdjęciu. Zaproponował wcześniejsze informowanie 

mieszkańców o terminie realizacji zadania.  Nikt nie zabrał więcej głosu w omawianym 

temacie.  

Przewodniczący ogłosił 10 minut przerwy. 

O godzinie 15.55 wznowił obrady po przerwie. (Na salę obrad nie wróciła radna Balicka oraz 

radny Rassak.) 

Ad. 5. Podjęcie uchwał. 
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Janusz Fifielski – zastępca przewodniczącego Rady Gminy 

Wyjaśnił, że zmieni się kolejność podejmowania uchwał tzn. uchwała oznaczona nr 6 będzie 

podejmowana, jako pierwsza, a uchwała z numerem, 7 jako druga. Poprosił o zreferowanie 

pierwszego projektu. 

Krzysztof Rak – zastępca wójta 

Powiedział, że zgodnie z przepisami gmina może być członkiem tylko jednej Lokalnej Grupy 

Działania zgodnie z zasadą jeden obszar, jedna Lokalna Strategia Rozwoju, jedna Lokalna 

Grupa Działania. W związku z zamiarem przystąpienia do Stowarzyszenia Lokalna Grupa 

Działania „Zakole Dolnej Wisły” konieczne jest wystąpienie ze Stowarzyszenia Lokalna 

Grupa Działania „Podgrodzie Toruńskie”. 

Sławomir Składanek – radny 

Zgłosił wniosek o nieodczytywanie projektów uchwał w całości.  

Janusz Fifielski – zastępca przewodniczącego Rady Gminy 

Poddał wniosek radnego pod głosowanie. Wniosek został przyjęty jednogłośnie. Nikt  

z radnych nie zabrał więcej głosu. Odczytał projekt uchwały.  

W wyniku przeprowadzonego głosowania jednogłośnie podjęto uchwałę 

Nr IX/35/2015  

w sprawie wystąpienia Gminy Zławieś Wielka ze Stowarzyszenia Lokalna Grupa 

Działania „Podgrodzenie Toruńskie” 

Przewodniczący poprosił o omówienie kolejnego projektu uchwały. 

Krzysztof Rak – zastępca wójta 

Wyjaśnił, że LGD to stowarzyszenie mające na celu aktywizowanie mieszkańców, 

kreowanie lokalnych liderów i zrzeszanie trzech sektorów, społecznego, publicznego  

i przedsiębiorców. Poprzednia Rada Gminy zadecydowała o tym, aby przystąpić do 

tworzenia i realizacji Lokalnej Strategii Rozwoju LGD „Zakole Dolnej Wisły” na lata 2014 

– 2020. Uważa, że wspólne cele, sąsiedztwo i położenie warunkują to, że podjęcie tej 

uchwały jest zasadne.  

Janusz Fifielski – zastępca przewodniczącego Rady Gminy 

Zapytał, czy są pytania do projektu. Nikt nie zabrał głosu.  Odczytał tytuł uchwały. (Na salę 

obrad wróciła radna Balicka.)  

W wyniku przeprowadzonego głosowania jednogłośnie podjęto uchwałę 

Nr IX/36/2015 

w sprawie przystąpienia Gminy Zławieś Wielka do Stowarzyszenia Lokalna Grupa 

Działania „Zakole Dolnej Wisły”. 

(Na salę obrad wrócił radny Rassak.) 

Przewodniczący poprosił o omówienie zmian w budżecie. 

Justyna Brzozowska – skarbnik gminy 

Na podstawie uzasadnienia do uchwały omówiła zmiany w budżecie.  
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Janusz Fifielski – zastępca przewodniczącego Rady Gminy 

Podziękował i zapytał radnych, czy są pytania do projektu. Nikt z radnych nie zgłosił się.  

W wyniku przeprowadzonego głosowania jednogłośnie podjęto uchwałę 

Nr IX/37/2015 

zmieniającą uchwałę w sprawie budżetu gminy Zławieś Wielka na 2015 rok 

Przewodniczący poprosił o omówienie uchwały w sprawie nadania nazw ulic. 

Joanna Sucharska – kierownik referatu rolnictwa budownictwa 

Wyjaśniła, że ze względu na powstawanie nowych dróg dojazdowych do działek 

budowlanych i nieruchomości należy nazwać przedmiotowe drogi, ponieważ ułatwi to 

lokalizację, oznakowanie i numerację nowobudowanych budynków oraz poprawi 

komunikację w miejscowości Cegielnik i Toporzysko. 

Janusz Fifielski – zastępca przewodniczącego Rady Gminy 

Podziękował za omówienie i zapytał czy ktoś z radnych ma uwagi do uchwały. Nikt z 

radnych nie zgłosił się. 

W wyniku przeprowadzonego głosowania jednogłośnie podjęto uchwałę 

Nr IX/38/2015 

w sprawie nadania nazw ulic w miejscowości Cegielnik i Toporzysko, 

Przewodniczący poprosił o omówienie kolejnego projektu uchwały.   

Grażyna Krystosiak – sekretarz 

W zastępstwie za Panią Inspektor ds. Oświaty wyjaśniła, że w lutym 2015 roku ministerstwo 

pracy i polityki społecznej wydało resortowy program rozwoju instytucji opieki nad dziećmi 

w wieku do lat 3 „Maluch” edycja 2015. Celem programu jest realizacja polityki prorodzinnej 

rządu odnoszącej się do wspierania rodziny w działaniach opiekuńczych nad małymi dziećmi. 

Adresatami programu są gminy, w których istnieje potrzeba utrzymania i rozwoju instytucji 

nad małymi dziećmi, ze względu na niezaspokojone potrzeby społeczności lokalnej.  

W związku z tym programem nasza gmina zgłosiła ofertę konkursową na utworzenie 

punktów opieki dziennej nad dziećmi do lat 3. Całkowity koszt zadania wynosi 92.800 zł z 

tego środki własne wyniosą 18.800 zł. Mamy zapewnienie, że dotacja w kwocie 74.000 zł 

zostanie udzielona gminie. Aby w gminie mogła funkcjonować instytucja opiekuna dziennego 

Rada Gminy w drodze uchwały musi określić maxymalne dzienne wynagrodzenie tego 

opiekuna oraz zasady jego ustalania, jak również wysokość opłaty za pobyt dziecka u 

dziennego opiekuna. Jak już wcześniej ustalono wynagrodzenie dla dziennego opiekuna 

wyniesie 3,40 zł za każdą faktycznie sprawowaną godzinę opieki nad dzieckiem. 

Wynagrodzenie będzie uzależnione od liczby dzieci faktycznie objętych opieką w miesiącu 

poprzedzającym wypłatę wynagrodzenia. Wynagrodzenie będzie przysługiwało nie za więcej 

niż 9 godzin opieki nad jednym dzieckiem dziennie. Opłata za pobyt dziecka u dziennego 

opiekuna ponoszona przez rodziców wyniesie 1,50 zł za każdą rozpoczętą godzinę. Nie 

więcej jednak niż 9 godzin w danym dniu.   

Janusz Fifielski – zastępca przewodniczącego Rady Gminy 

Podziękował i zapytał, czy radni mają pytania do projektu. Nikt z radnych nie zgłosił się. 

Odczytał projekt uchwały.  
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W wyniku przeprowadzonego głosowania jednogłośnie podjęto uchwałę 

Nr IX/39/2015 

w sprawie maksymalnej wysokości wynagrodzenia dziennego opiekuna, zasad jego 

ustalania oraz wysokości opłaty za pobyt dziecka u dziennego opiekuna 

Przewodniczący poprosił o omówienie uchwały w sprawie miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego dla działek położonych Pędzewie.  

Marcin Pelc – inspektor ds. planowania przestrzennego 

Powiedział, że zgodnie z życzeniem radnych przygotował dokładniejszą mapę obszaru 

objętego planem, aby radni mogli w lepszym stopniu zobaczyć, gdzie położone są te działki.   

Janusz Fifielski – zastępca przewodniczącego Rady Gminy 

Podziękował, zapytał, czy radni mają pytania do projektu. Nikt z radnych nie zabrał głosu. 

Odczytał projekt uchwały.  

W wyniku przeprowadzonego głosowania jednogłośnie podjęto uchwałę 

Nr IX/40/2015  

w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla działek położonych 

w północno – zachodniej części miejscowości Pędzewo, gmina Zławieś Wielka 

 

Przewodniczący poprosił o omówienie ostatniego projektu uchwały.  

 

Marcin Pelc – inspektor ds. planowania przestrzennego 

Wyjaśnił, że adekwatnie do poprzedniej uchwały przygotował również dokładniejszą mapę 

oraz objaśnił radnym położenie działek objętych planem.  

Janusz Fifielski – zastępca przewodniczącego Rady Gminy 

Podziękował, zapytał, czy radni mają pytania do projektu. Stwierdził, że nikt z radnych nie 

ma pytań. Odczytał projekt uchwały.  

W wyniku przeprowadzonego głosowania jednogłośnie podjęto uchwałę 

Nr IX/41/2015 

w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla działek położonych 

w zachodniej i północnej części miejscowości Górsk, gmina Zławieś Wielka 

Ad. 6 Informacja wójta o pracach między sesjami. 

Jan Surdyka – wójt 

Przedstawił sprawozdanie o pracach między sesjami. Informacja w załączeniu do protokołu.  

Janusz Fifielski – zastępca przewodniczącego Rady Gminy 

Otworzył dyskusję nad sprawozdaniem.  

Bogdan Pawłowski – radny 

Poprosił o szersze omówienie tematu spotkania w sprawie spółek wodnych.  
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Jan Surdyka – wójt 

Powiedział, że było to walne zgromadzenie spółki. Omówiono na nim działalność za 2014 

rok. Dochody spółki wyniosły 356 tys. zł tak samo jak wydatki. Koszt usług na rzecz gminy 

wyniósł 280 tys. zł. Przedstawiony został również plan działania spółki na rok 2015 oraz 

omówiono nową ustawę o spółkach wodnych, która nie jest jeszcze obowiązująca.  

Andrzej Pyzik – radny 

Zapytał, czy spółka wodna utrzymuje się tylko z pieniędzy otrzymanych z budżetu gminy.  

Jan Surdyka – wójt 

Odpowiedział, że nie tylko, ale w większości tak.  

Bogdan Pawłowski – radny 

Zapytał, czy zarząd przedstawił plan działań na przyszłość.  

Jan Surdyka – wójt 

Odpowiedział, że nie było takiego planu.  

Janusz Fifielski – zastępca przewodniczącego Rady Gminy 

Stwierdził, że w omawianym punkcie nie ma więcej pytań. Odczytał zaproszenia skierowane 

do rady gminy i otworzył wolne wnioski i zapytania.  

Ad. 7 Wolne wnioski i zapytania. 

Sławomir Składanek – radny 

Zgłosił problem wody w Czarnowie, powiedział, że nie dość, że ciśnienie jest strasznie słabe, 

to, jakość wody również odbiega od normy. Po podgrzaniu woda po prostu „śmierdzi”. Dodał, 

że mieszkańcy skarżą się na to, dlatego apeluje, aby zająć się tym tematem.  

Sławomir Jakubowski – Prezes Zakładu Usług Komunalnych 

Wyjaśnił, że zna ten temat bardzo dobrze i już podejmowane są działania, aby naprawić tę 

sytuację. Powiedział, że zostanie dokonany odwiert na większą głębokość niż dotychczas, ma 

zapewnienie od projektanta z wodociągów toruńskich, że przyniesie to rezultat. Dodał, że 

sytuacja zostanie rozwiązana w ciągu 3 najbliższych miesięcy.  

Piotr Pawlikowski – przewodniczący rady gminy 

Powiedział, że mieszkanka Łążyna chciałaby na własny koszt poprawić chodnik przed 

wjazdem do swojego domu, ponieważ został on zniszczony przez wyjeżdżające od niej 

ciężkie samochody. Poprosił o pomoc w wyjaśnieniu kwestii zabezpieczenia drogi na czas 

remontu. 

Jerzy Dudzic – radny 

Ponowił apel o głosy w konkursie Podwórko Nivea, w którym bierze udział spółdzielnia 

mieszkaniowa w Górsku. Wyjaśnił, że dzięki wygranej w tym konkursie firma Nivea 

wybuduje 20 placów zabaw. 

Aleksander Hamerla – radny 
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Poruszył temat kanalizacji przy blokach w Siemoniu. Wyjaśnił, że ścieki płyną do rowu.  

Piotr Pawlikowski – przewodniczący rady gminy 

Powiedział, że zna tę sytuację, ponieważ ścieki płyną również przez jego grunty. Opisał ww. 

sytuację i powiedział, że trzeba coś z tym zrobić.  

Jan Surdyka – wójt 

Powiedział, że zgłosił ten problem do ANR, ponieważ bloki podlegają pod agencję  

i umówiono spotkanie z panią dyrektor w celu przeprowadzenia wizji.  

Andrzej Pyzik – radny  

Powiedział, że ten sam problem jest przy blokach w Górsku przy ul. Nadwiślańskiej.  

Jan Surdyka – wójt 

Wyjaśnił, że jest to własność agencji i ona powinna się tym zająć.  

Małgorzata Wiśniewska – radna 

Zaapelowała, aby zająć się pomnikiem przyrody w Przysieku. Poprosiła, aby komisja 

Ochrony Środowiska, Rolnictwa i Bezpieczeństwa przeprowadziła wizję lokalną w celu 

ustalenia, czy inwestor prowadzący tam budowę nie działa na niekorzyść tego dębu.  

Bogdan Pawłowski – radny 

Zapytał, kiedy reszta mieszkańców Skłudzewa zostanie odłączona od wodociągu Dąbrowa 

Chełmińska.  

Sławomir Jakubowski – Prezes Zakładu Usług Komunalnych 

Powiedział, że została tam pobudowana stacja podnoszenia ciśnienia, ale niestety nie do 

końca to pomogło. W tegorocznym budżecie przewidziano fundusze na wykonanie 

dokumentacji dot. „spinki wodociągu” Rzęczkowo – Skłudzewo. Niestety w tym roku nie uda 

się wybudować wodociągu. Ma nadzieję, że uda się to w przyszłym roku.  

Ad. 8 Zamknięcie obrad IX sesji Rady Gminy Zławieś Wielka. 

Janusz Fifielski – zastępca przewodniczącego Rady Gminy 

Stwierdził, że tematy sesji zostały wyczerpane i o godz. 16.37 zamknął obrady IX sesji Rady 

Gminy. 

 

 

 

 

 

 

 


